
Referat fra FAU-møte 30. august 2022 
Tilstede: 

Trinn Klassekontakt 

1. trinn  

2. trinn  

3. trinn Trond (FAU-leder) 

4. trinn Hilde, Saba, Michael 

5. trinn Marianne 

6. trinn Stine (FAU-nestleder), Kristian 

7. trinn Kjersti 

 

1. Informasjon fra rektor 
• Rektor redegjorde for skolens organisering og ledelse, herunder AKS, og viste til gjeldende 

organisasjonskart. 

• Oppfordret FAU-representantene til å melde inn saker man ønsker rektors tilbakemelding på 

i forkant av møtet. 

• Informerte om at skolen for tiden ikke har helsesykepleier. Utfordring å rekruttere/beholde 

helsesykepleiere all den tid vi ikke kan tilby fast stilling. 

• Redegjorde for skolens strategiske plan og målsetningene med denne. Dette vil også bli tema 

på høsten foreldremøter 

• Skolestarten har vært fin og elevene gir uttrykk for tilfredshet over å være tilbake på skolen 

etter ferien. Ferieklubben var et bra tiltak, men dessverre deltok bare en tredel av dem som 

meldte seg på. 

2. Introduksjon til FAU-arbeid 
Trond redegjorde for viktige prinsipper mhp taushetsplikt, hvilke saker som bør løses internt i 

klassen/med lærer og hvilke som bør løftes inn i FAU etc. 

Mer grundig innføring ble gjennomført på neste FAU-møte når flere representanter er valgt. 

3. Møtefrekvens 
Inntil videre fortsetter vi med siste tirsdag i måneden kl 1900. Det legges til rette for digital 

deltakelse. 

4. Årshjul 
Gjennomgang av forslag til årshjul og hvilke trinn som har ansvar for hvilke arrangementer. 

Vi sjekker om skolen skal ha bokuke i år som tidligere år. Hvis ikke bør vi endre litt på tradisjonen vår 

med bokkafé. 

20. oktober er det refleksens dag. Skal vi dele ut reflekser denne dagen? Vi sjekker ut om elevrådet 

skal ha noe arrangement denne dagen. 

Minne skolen om å ta opp trafikksituasjonen utenfor skolen på foreldremøtene. 

5. Suppleringsvalg FAU 
På årsmøtet ble det ikke valgt kasserer og sekretær da det ikke var kommet inn kandidater. 

Saba Ashraf stiller seg til disposisjon som kasserer og Hilde Langfjell som sekretær, og ble valgt ved 

akklamasjon. 



6. Kveldsravning 
Vi fortsetter med dette etter samme lest som tidligere, oppfordres til å legge turen innom Låven 

fritidsklubb. 

7. Arbeidsgrupper 
Stine informere om at vi har fått 50.000 kr til et forprosjekt fra Sparebankstiftelsen med det formål å 

oppgradere utearealene. Prosjektgruppe bestående av Knut, Cecilie, Marianne og Stine er nedsatt og 

jobber videre med forprosjektet. 

 

 

 

Referent, 

Trond Løfgren 


